
 1 

Styrelsemöte nr 11 måndagen den 24 februari I Kosters Samhällsförening 
 
Närvarande: Roger Ekstrand, Maria Wogenius, Helena Torgilsman , Monika 
Broberg, Torbjörn Stjernberg, Janne Waldås, Alexandra Trensare, Lasse Linusson 
(adjungerad från Kosternämnden).  

 
Förhindrade att delta: Axel Lek, Trine Reed Jensen 

 
 
1. Mötets öppnande 
Roger öppnade mötet. Torbjörn utsågs att föra protokollet. 
 
2. Val av justerare för protokollet 
Helena valdes att justera protokollet 
 
3. Genomgång Styrelseprotokoll nr 10 
Protokollet lades till handlingarna. 
 
4. Kosterhavsdelegationsmöte. Medverkan 
Skall vara ett möte 14 mars i kommunfullmäktigesalen.  
Lasse informerade om att en skrivelse om upphandlingarna skall tas upp. Där 
argumenteras för att anställa personer på timbasis.  
Torbjörn föreslog att vi bör driva att mer pengar avsetts för röjningar på 
naturreservaten. 
Roger deltar vid mötet 14 mars för samhällsföreningen. 
Roger rapporterade även om den arbetsgrupp som arbetar med Ursholmens 
utveckling med vandrarhem mm. En beskrivning av dess arbete bifogas som bilaga till 
protokollet).  
 
5. Pågående ärenden 
Skolan 
Föräldrarna är nog nu inte beredda att engagera sig igen. Många barn som nu går i 
skolan tycker det fungerar bra och många vill inte nu tillbaka. Nu finns 13 barn upp till 
åk 3.  
Torbjörn föreslog att vi kan agera för att låta Kosters skola ligga under samma 
administrativa ledning som den skola i stan som barnen går till för att underlätta 
samordningen mellan dessa och ev. utnyttja den nya läraren i bägge miljöerna. 
Styrelsen fattade inget beslut om hur vi skall driva frågor om skolan.  
 
Kosterlänken 
Torbjörn har kontakt med förvaltningen för att biträda vid utformningen av deras 
tjänsteutlåtande. Kan tidigast påverka taxesystemet för 2015. 
 
Vägar på Syd. 
Lantmäteriverket planerar ett förberedande möte 15 april. Kallelse har gått ut till bl.a. 
Roger och Göran Larsson men oklart vilka övriga fått den. 
Kan man överföra vägarna till kommunen? Frågan bör ställas vi mötet den 15:e 
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Beslöt att ta upp vägfrågan den 2 mars och att om möjligt ordna ett möte med alla 
vägföreningar innan 15 april. 
 
Vattenfrågan.. 
Lasse berättade att i Kosternämnden har Helena v B nu ansvar för att driva frågan och 
hon har skrivit till alla kommunfullmäktigeledamöter för att göra dem uppmärksam på 
att vi önskar en dialog om vattenfrågan tidigt och kontinuerligt i processen att utreda 
frågan. 
Maria informerade om att kostnaderna på Saltö blev 400 000 per fastighet enligt Ronny 
Brorsson.  
 
Utredning Handelshamnar 
Roger informerade om att Lantmäteriet hade en förrättning begärd av Ekenäs. 
Ekenäs, Vettnet, Kilesand (om lånen tas över) är positiva till gemensam hamnförening 
men Långegärde och Västra Bryggan vill inte gå med. Det räcker att en förening säger 
nej för att det inte skall bli en gemensam förening (enligt uppgift till Roger).   
Roger har gjort en 20 årsplan för verksamheten vid Västra Bryggan för att utreda 
angörings- och hamnavgifter. Västtrafik kommer att behandlar frågan om ersättning 
men något avtal har inte slutits.  
Kosternämnden har diskuterat frågan om kommunens ansvar för hamnarna. Göran 
Lyth har uppdraget att kolla hur kommunen tagit detta ansvar i andra kommuner. 
Flertalet kommuner längs kusten tar ansvar för hamnarna. Borde vara Strömstad 
kommun som tar över ansvaret för hamnarna även på Koster. 
 

6. Årsmöte 
Datum söndag 30 mars prel. kl 15. Roger kontaktar Anders Tysklind om möjlighet att 
vara i naturrum och i så fall vilken tid som är lämplig. 
Verksamhetsrapport 
Roger läste upp förslag till denna som styrelsen ställde sig bakom.  Presenteras vid 
årsmötet för att godkännas av detta. 
Ekonomi 
Roger och Monika arbetar fram ekonomisk rapport.  
Vi diskuterade även behov av att ev. gå ut med ytterligare påminnelse om 
medlemsavgifter. Har inte fått in tillräckligt ännu. 
Val 
Valberedningen har kontaktar de vars mandattid går ut. Roger vill avstå från rollen 
som ordförande, Torbjörn har tillfrågas om accepterat att kandidera till ordförande 
och önskat att Roger fortsätter som medlem i styrelsen. 
Övrigt 
Försök få en paneldebatt med politikerna. Roger och Torbjörn tar fram en inbjudan till 
samtliga partiers ordföranden. 
 

7. Kosterkuriren utg. Vintern 2014 
Har gått ut till samtliga brevlådor.  
 
8. Hemsida 
Ny layout eftersom leverantören bestämt detta.  
Informationen om skolan måste uppdateras, Ledamöterna i Kosternämnden är inte 
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heller aktuell. Roger uppdaterar.  
 
9. Övriga frågor 

1. Hjärtstartare, Kan köpas via Anticimex, pris ca 20 000 inkl moms. Kontrolleras 
årligen vilket vi fann vara väldigt viktigt (mot en årlig avgift). Vi tar upp frågan 
på årsmötet.  

2. Delegat till KIFABs årsmöte.  Torbjörn Stjernberg utses att delta. 
3. Deltagande i Skärgårdarnas Riksförbunds möte 22 mars.  
4. Hans Arén är inbjuden som individuell medlem. Kan vi subventionera hans 

deltagande och ställa oss bakom det. Kan någon annan delta om det formellt 
är möjligt? 

5. Bohusläns skärgårdsråd har möte i Grundsund 15 mars. Kan någon av oss 
delta? Har vi betalt medlemsavgift? Nej!  Kommer att betalas i veckan. 

6. Frågor och syften för mötet med Kosternämnden och Företagarföreningen. 
Roger presenterade ett underlag.  

 
Information, viktiga datum 

• Söndag 2 mars – möte i styrelserna för samhällsföreningen, 
företagarföreningen samt kosternämnden 

• Kosternämnden möts torsdagarna13 mars (Roger går som adjungerad) och 10 
april (Torbjörn går) 

• Vårt årsmöte söndag 30 mars.  
• Göran Wall, vd Strömstadbyggen, skulle kommit till Koster för att diskutera 

bostadsfrågor 4 mars men mötet är uppskjutet. 
• Förberedande möte med lantmäteriet om vägarna 15 april. 
• Göran Larsson har för Kosternämndens räkning, (efter nämnden blivit ombedd 

av kommunen) skrivit ett brev till hamnarna med en fråga om hur marken 
används för uthyrning mm. Handlar om kommunens tillståndsgivning. 

• Vägföreningen på Nord har en allmän städdag snart. Kommunen ställer upp 
med att ta hand om skräp och tillhandahålla sopsäckar.  Kanske något för 
Sydkoster att ta efter! 

 
10. Avslutning 

 
 
Vid protokollet:     Justeras: 

 

 

Torbjörn Stjernberg     Helena Torgilsman 


